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Onderwerp: Vergroten verkeersveiligheid van Belterweg in Belt-Schutsloot

Geacht College,

Tijdens de raadvergadering van 4 juli 2017 (PPN) is een motie aangenomen over op basisniveau 
uitvoeren van wegen en fietspaden in de openbare ruimte. In een werkvergadering zijn we 
geïnformeerd over hoe de gemeente o.a. aandacht heeft voor de wegen in het buitengebied. Met 
grasstenen zullen de bermen verstevigd worden om de verkeersveiligheid te verhogen en daarmee 
worden de weggebruikers uitgenodigd tot een hogere snelheid. 

In onze ogen een goed plan, maar wij vragen ons wel af wanneer dit nu uitgevoerd gaat worden voor 
o.a. de Belterweg in Belt-Schutsloot. De Belterweg is een smalle weg die buiten de bebouwde kom 
voorzien is van een vrij naastliggend fietspad. Veilig voor de fietser zou je denken, maar niets is 
minder waar. Het fietspad is zo dicht langs de weg gelegen dat een auto die uitwijkt in de berm de 
fietser in een natte periode ‘belaagt’ met opspattende modder.

Van de Belterweg wordt in de ‘ochtendspits’ druk gebruik gemaakt zowel door auto als fietsverkeer. 
Het is voor de fietsers waaronder veel scholieren natuurlijk erg vervelend om ’s morgens gedoucht 
van huis te gaan en op de Belterweg over een lengte van 1 km het risico te lopen op een 
‘modderdouche’. 

Als CPB hebben we de volgende vragen:
 Wanneer staat de Belterweg op de planning voor verbreding middels grasstenen?
 Bent u bereid om wanneer dit niet binnen 6 maanden op de planning staat dit te vervroegen 

zodat de gebruikers van dit fietspad hier niet langer ‘belaagd’ worden? 
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